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  Geachte heer Remery, 
 

 

Op zondag 4 juni jongstleden stelde u per e-mail vragen over de veiligheid op en rond 

het Schelde-Rijnkanaal. Dit naar aanleiding van de raadsmededeling Veiligheid 

Schelde-Rijnkanaal die als ingekomen stuk 4, onder agendapunt 15 stond 

geagendeerd voor de opiniërende raadsvergadering van 7 juni 2017. 

 

U gaf aan dat de raadsmededeling een goed inzicht gaf over wat er concreet gedaan 

wordt om de veiligheid op het Schelde-Rijnkanaal te blijven waarborgen. Een heldere 

uiteenzetting van overleggen en concrete resultaten die hieruit gevolgd zijn. U sprak 

uw waardering uit voor de ingezette en kordate acties. Waarvoor dank. 

 

Vervolgens citeerde u uit de raadsmededeling de volgende tekst:  

"Bij uw raad, maar zeker ook bij mij en mijn collega's van aan het kanaal grenzende 

gemeenten, ontstond twijfel over de effectiviteit van deze in Tholen gestationeerde 

reddingsboot. In het bijzonder werden vraagtekens gezet bij de aanvaartijd van deze 

reddingsboot binnen de daarvoor geldende normen. Ook bestond twijfels over de 

beschikbaarheid binnen die normtijden van een complete bemanning.". 

 

Bovenstaande werd, zo schreef u, door u beaamt maar leidde tevens tot een 

aantal vragen die in uw beleving nog niet beantwoord waren.  

 

Uw vragen geef ik hieronder nogmaals weer met meteen daarna mijn antwoord.  

Ik heb mij ter zake die beantwoording laten adviseren en informeren door de 

Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant. Het is ook daarom dat ik uw vragen niet 

meteen ter vergadering heb kunnen beantwoorden en u op 7 juni aangaf dat ik uw 

vragen schriftelijk zou beantwoorden. 
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U vroeg: 

 

1. hoe heeft het zover kunnen komen? 

 

Mijn antwoord:  

 Incidentbestrijding op het Schelde Rijnkanaal is een verantwoordelijkheid van zowel de 

Veiligheidsregio Zeeland als van de Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant. Om te 

voldoen aan de norm voor brandbestrijding en redding van grote groepen personen heeft 

de Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant een contract afgesloten met firma BST 

Dintelsas. Tot 1 januari 2017 heeft  de Veiligheidsregio Zeeland een evenredig deel van 

deze kosten betaald.  Vanaf deze datum heeft de Veiligheidsregio Zeeland gekozen voor 

een andere optie, namelijk het verplaatsen van de reddingsboot ‘Jan’ van Terneuzen naar 
Tholen. Deze afspraken zijn gemaakt om de inspanningen voor beide regio’s in balans te 
houden.  De Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant verzorgt de brandbestrijding- en 

hulpverleningstaak en de Veiligheidsregio Zeeland draagt zorg voor  de Search & Rescue 

(SAR) taak.  Deze afspraken zijn in goed overleg tussen beide veiligheidsregio’s gemaakt.  
 

2. hoe kan het zijn dat eenzijdig door een veiligheidsregio beslissingen worden 

genomen zonder dat daarbij de andere veiligheidsregio van op de hoogte is en 

hierover niet mag meepraten en/of meebeslissen? 

 

Mijn antwoord: 

Er is geen sprake van het feit dat er eenzijdige besluitvorming is geweest rondom de 

incidentbestrijding op het Schelde-Rijnkanaal. De wijze waarop de taken worden 

uitgevoerd is wel is waar een verantwoordelijkheid van de afzonderlijke veiligheidsregio’s 
maar juist daarom is voor de  Incidentbestrijding op het Schelde-Rijnkanaal een werkgroep 

opgericht met vertegenwoordigers uit beide veiligheidsregio’s en relevante partners. Deze 
werkgroep heeft alle besluiten gezamenlijk voorbereid. Het huidige incidentbestrijdingsplan 

is een gezamenlijk product en ook over de inspanningen, van zowel de Veiligheidsregio 

Midden- en West-Brabant als die van de Veiligheidsregio Zeeland,  is gedurende het 

proces met regelmaat afstemming geweest. Daar waar dit nodig geacht werd heeft de 

Veiligheidsregio Zeeland zijn activiteiten op verzoek van de Veiligheidsregio Midden- en 

West-Brabant aangepast. Uiteindelijk zijn daar op directieniveau definitieve afspraken over 

gemaakt. 

 

3. is bovenstaande tussen de veiligheidsregio's besproken / geanalyseerd en wat is 

tussen beide veiligheidsregio's nu afgesproken om dergelijke miscommunicatie, 

verschil in inzicht in waarborgen van veiligheid en uitvoer hiervan in de toekomst te 

voorkomen? Zijn hiertoe organisatorische afspraken gemaakt voor de toekomst. 

 

Mijn antwoord:  

De totstandkoming van het huidige maatregelenpakket is op directieniveau van de 

beide veiligheidsregio’s besproken. Vanuit de Veiligheidsregio Midden- en West-

Brabant zit een vertegenwoordiger in de werkgroep.  Deze zal regelmatig overleggen 

met de korpsleiding van de Brandweer Midden- en West-Brabant om de kwaliteit van 

de oplossing te bewaken.  
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Met u deel ik de mening dat een goede samenwerking, uitvoer van beleid en 

communicatie van essentieel belang is om juist de veiligheid op dit grensgebied 

tussen twee veiligheidsregio’s en provincies te waarborgen. De bovenstaande 

antwoorden geven naar ik aanneem u thans voldoende beeld dat er wel degelijk 

sprake is van goede samenwerking tussen de betrokken veiligheidsregio’s. Van mij 
mag en kunt u verwachten dat ik blijvend aandacht zal vragen voor goede 

communicatie over het beleid en relevante uitvoeringsaspecten richting de besturen 

van betrokken gemeenten.  

 

Met vriendelijke groet, 

De burgemeester van Steenbergen, 

 

 

 

 

 

R.P. van den Belt, MBA 

 

 

 

 


